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Szanowny Panie Burmistrzu: 
W Imieniu mieszkańców obszarów wiejskich ~,ki adam interpelację w sprawie zamiaru przez 
Czaplinecki Ośrodek Kultury likwidacji świetlic Według planu finansowego CzOK na rok 
2023 miały być prowadzone świetlice zgoła inaczej .. Taki plan Radni otrzymali od Pani 
Łuczyńskiej w grudniu 2022 r. Z wielkim niep»] ojem przyjąłem obecnie wiadomość, że 
likwiduje się etaty i skraca się o połowę liczbę g idzin pracy Pań Świetlicowych. Choć 
prosiłem o to w rozmowie telefonicznej Panis ł uczyńską, dzieje się to bez konsultacji z 
Sołtysami i samymi zainteresowanymi czy Pai ir.mi Świetlicowymi. Obcięcie wszystkim 
Paniom godzin, jest okradaniem mieszkańców VI si z możliwości integracji i animacji 
zwłaszcza najmłodszych mieszkańców, a dla I 3.1:. Świetliczanek jest to znaczne 
zmniejszenie ich i tak niezbyt dużych dochodów nie wspomnę o "śmieciowych" umowach 
które nie wliczają się do niczego. A gdzie wyp :hienie misji jakim jest dbałość o kulturę, 
wspólne wartości i godność. 
Po raz kolejny sięga się do kieszeni środków ,_,r;i:ezna.czonych na obszary wiejskie tym 
razem przeznaczonych na prowadzenie świetlic Będę z należytą starannością pilnował aby 
<;\ptącja,/tórą otrzymał CzOK była wydatkowana zgodnie z tym co zostało nam jako Radzie 
Miasta przedstawione. . 
Nle'Jtety pragnę zauważyć że do te} pory nie posiadam wiedzy jako mieszkaniec, Sołtys, 
R~dÓ,.y, na. co ~r roku 2022 zostały przęznaizo~1e finanse z budżetu miasta na prowadzenie ~fiiffi~:·. CzOK z przyznanych _22d tys dot:a~Jf na 2022 rozliczył się tylko z wydatkowania 
i3o tvs. Gdzie jest wyjaśnienie dla pozostałych 90 tysięcy? Oczekując transparentności w 
t;yc1;tkowaniu publicznych więc wspólnych pieiriędzy.zwracam się z prośbą o wyjaśnienie 
tej sprawy i objęcie zwiększonym nadzórem-działa11 Czaplineckiego Ośrodka Kultury. 
Chciałbym, aby CzOK, który dobrze wykonuje swoją.misję wmieście również tak 
traktowałobszary wiejskie. . . 
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